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OKRM/155/2023/Z/76

Volební období 9 (2022 – 2026)

Z Á P I S
z 9. jednání sportovní komise rady města konaného dne 26. 9. 2023

Přítomni: Jaroslav Berka, Václav Fál, Jaromír Frank, Petr Kolář, Jaroslav Kotnauer, 
Martin Sojka, Ing. Oldřich Souček, Bc. Pavel Šramhauser, Vojtěch Zach

Omluveni: Vladan Císler, Ing.  Václav Protiva

Nepřítomni:

Hosté: Mgr. Barbora Čížková, Jana Kortusová, Ing. Petr Maroš, Ing. Jan Velikovsky, 
MBA

Schválený program:

1. Odsouhlasení zápisu z minulého jednání
Přítomní členové sportovní komise potvrdili obdržení zápisu z minulých jednání.

2. Představení nově jmenovaných:
a) vedoucí odboru školství a tělovýchovy
b) člen sportovní komise
c) ředitel sportovních zařízení v Českých Budějovicích
Jednání zahájil předseda sportovní komise Jaroslav Berka, který uvítal členy sportovní 
komise a přítomné hosty: 1. náměstka primátorky Ing. Petra Maroše, Mgr. Barboru 
Čížkovou a Ing. Jana Velikovského, MBA.
Poté se přítomní představili:
a) Nově jmenovaná vedoucí odboru školství a tělovýchovy Mgr. Barbora Čížková.
b) Nově jmenovaný člen sportovní komise Bc. Martin Sojka, který nahradil původního 
člena Romana Bartla, Dis.
c) Nově jmenovaný ředitel sportovních zařízení v Českých Budějovicích Ing. Jan 
Velikovský, MBA, který přiblížil „stavební“ stav sportovních zařízení a jejich vytíženost. 
Dále informoval sportovní komisi o pronájmech městských sportovních zařízení a o snaze 
zajištění finančních prostředků pro obnovu těchto sportovišť.
Na závěr si vzal slovo 1. náměstek primátorky Ing. Petr Maroš, který přivítal nově příchozí 
a poděkoval sportovní komisi za práci v prvním roce fungování, jako poradnímu orgánu 
Rady města České Budějovice.

3. Informace RM a ZM
Rada města projednala a schválila na svých jednáních od posledního konání sportovní 
komise:
- Poskytnutí mimořádné dotace pro reprezentantku na mezinárodní soutěži Mistrovství 
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světa veteránů ve volejbale na Mallorce - nepodpořeno
- Poskytnutí mimořádné finanční podpory Mažoretkovému a twirlingovému klubu 
PANENKY České Budějovice, z. s.
- Směrnice rady města o poskytování dotací z rozpočtu statutárního města České 
Budějovice.
Zastupitelstvo města projednalo a schválilo na svých jednáních od posledního konání 
sportovní komise:
- Poskytnutí mimořádné finanční odměny Volejbalovému klubu České Budějovice, z. s., za 
reprezentaci města České Budějovice a mimořádné výsledky A-týmu mužů v sezóně 
2022/2023.
- Poskytnutí mimořádné neinvestiční dotace spolku Spolek Muzikál na ledě
 muzikál na ledě – 200 tis. Kč - nepodpořeno
- Poskytnutí mimořádné finanční dotace Sportovnímu klubu Pedagog České Budějovice, z. 
s.
- Vyhodnocení Dotačního programu města České Budějovice na podporu sportu v roce 
2022
- záměry města – rekonstrukce fotbalového hřiště FC Nové Hodějovice – více financování.
Komise Bere na vědomí (9 - 9,0,0)

4. Náměty na úpravu Pravidel dotačního programu na podporu sportu pro rok 2024
Hlavním tématem v tomto bodě byla otázka, zdali zachovat Opatření č. 7 - Příspěvek na 
podporu trenérské činnosti.
- ze strany administrátorek dotací došlo k vysvětlení ohledně administrativní zátěže 
u Opatření č. 7 nejen pro úřad, ale i pro žadatele.
 - v návaznosti na to došlo k projednání zjednodušení podmínek u Opatření č. 7.
 - návrh čestného prohlášení, které by mohlo zjednodušit příjem žádostí.
 - hlasování pro zachování Opatření č. 7 – (9 - 9,0,0).
sportovní akce – rozpočet – doposud tvořený při podání žádosti, poté je nutné rozpočet 
upravovat dle přidělené částky. 
Proběhla diskuze, zdali by bylo možné připravit rozpočet s přesnými částkami až po 
schválení finančních prostředků – administrátoři ověří u odboru kontroly, zdali jsou s tímto 
postupem v souladu.
 U všech opatření – příloha partner projektu pouze pokud partner projektu je, pokud není 
partner projektu, postačí jen vyplnění povinného pole v dotačním systému v žádosti - 
partner ANO/NE.
U všech celoročních činností:
– ponechat přílohu můj klub
– minimální spoluúčast 10% - pevně zakotvit v systému
– žadatelé se sídlem v Českých Budějovicích – nerozšiřovat o žadatele se sídlem mimo ČB, 
ponechat sídlo v ČB s výkonem činnosti v ČB.
- dotace aby byla vyúčtována pouze adekvátně k počtu dětí v členské základně.(energie, 
nájmy…) pokud je členská základna složená z dětí i dospělých.
Investice - návrh poskytovat pouze žadatelům, kteří pobírají dotaci na celoroční činnost.
V pravidlech vyjmout % k víceletým grantům, které v dotacích pro sport nebyly doposud 
vyhlášeny.
Komise Bere na vědomí (9 - 9,0,0)

5. Projednání a úprava Pravidel rozdělení neinvestiční dotace za reprezentaci města (děti 
a mládež od 10 do 18 let) za rok 2023
- Pravidla k rozdělování finančních prostředků za reprezentace dětí a mládeže od 10 do 18 
let za předcházející rok
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 – návrh na úpravu jednotlivých koeficientů 
– členům bude zaslána tabulka ohodnocení za rok 2022 a pravidla.
Komise Bere na vědomí (9 - 9,0,0)

6. Příprava nových Pravidel rozdělení neinvestiční dotace za reprezentaci města 
(1. ligových sportovních klubů) za rok 2023
- vytvoření jednoduché směrnice nebo pravidel, kde budou jasně stanovené podmínky, 
které musí žadatel splňovat a předem nastavená finanční výše odměny za umístění.
- návrh na vyřazení pohárů –  mělo by se to týkat pouze extraligy, ligy...
 - návrh vyplácení finančních prostředků za umístění...
Komise Bere na vědomí (9 - 9,0,0)

7. Různé
Kontrola sportovních akcí 
- prezentace členů, kteří byli na kontrole
- rozdělení kontrol na sportovní akce do konce roku.
Termín – 17. 10. 2023 úterý od 16:00 hod - pokud možno ve 203.
Komise Bere na vědomí (9 - 9,0,0)

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 
počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů.

9. jednání sportovní komise rady města bylo ukončeno v 18:45 hod.

Soubor usnesení:

V Českých Budějovicích dne 26. 9. 2023

Zapsal(a): Kateřina Koptová, sekretářka komise

Ověřil(a): Ing. Oldřich Souček

Jaroslav Berka
předseda komise


